
BRAKEL
V.U.: JAN HAEGEMAN, LANGAKKERSTRAAT 3, 9660 BRAKEL 

 brakel@n-va.be  I   www.n-va.be/brakel  I  jaargang 2016 • nr. 1 • oktober 

Brakelaars die vandaag hun baantjes trekken in zwembad Poseidon, moeten daar meer voor betalen 
dan zwemmers die uit de naburige gemeenten komen. Daar moet dringend verandering in komen, vindt 
gemeenteraadslid Jan Haegeman. “Het Brakels zwembad Poseidon is een onmiskenbare troef. Het is een 
dienst aan onze inwoners, die maar weinig gemeenten kunnen bieden. De N-VA wil er over waken dat onze 
inwoners, ook in de toekomst, verzekerd blijven van een degelijk zwembad bij hen in de buurt.” 

Zorgenkind Poseidon
Poseidon is echter ook een zorgenkind 
voor de gemeente. Het gebouw kampt 
met heel wat mankementen en de 
uitbating is zwaar verlieslatend. Jan 
Haegeman: “Om het zwembad ook in 
de toekomst open te kunnen houden, 
kijkt het gemeentebestuur aan tegen een 
investering van minstens 400 000 euro. 
Dat komt nog eens bovenop de 500 000 
euro jaarlijks exploitatieverlies. 

Niet-Brakelaars betalen evenveel
Het Brakels zwembad trekt ook 
heel wat bezoekers van buiten de 
gemeentegrenzen. Jan Haegeman: “Zo’n 
43 procent van alle zwembeurten is voor 
rekening van niet-Brakelaars: vooral 
mensen uit Zwalm, Lierde en Maarkedal. 

Nochtans betalen zij evenveel voor een 
zwembeurt als een Brakels inwoner. 
Maar intussen heeft die Brakelaar wel al 
eens 30 euro belasting betaald voor het 
zwembad.”

Verhoging zwemtarieven
Haegeman stelt daarom voor om de 
zwemtarieven voor 
niet-Brakelaars 
met 40 procent te 
verhogen. “Voor 
Brakelaars blijven 
dezelfde tarieven 
gelden. Een verhoging 
van 40 procent voor 
niet-inwoners is 
zeker schappelijk. 
Wie als Brakelaar 

bijvoorbeeld in Oudenaarde zou gaan 
zwemmen, betaalt zelfs tot 100 procent 
meer dan iemand uit Oudenaarde 
zelf. Verbazingwekkend dat Poseidon 
nog geen verschillend tarief hanteert, 
aangezien ons zwembad de inkomsten 
echt wel goed kan gebruiken.”

N-VA vraagt oplossing

Brakelaars gediscrimineerd in eigen zwembad

“Elke Brakelaar betaalt elk 
jaar minstens 30 euro voor 
het zwembad, ook al heeft 
hij of zij er nog nooit een 
teen natgemaakt.”
Gemeenteraadslid Jan Haegeman
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Het is inmiddels al drie jaar geleden dat Kristof 
De Ruyck voor de N-VA werd afgevaardigd naar de 
OCMW-raad. Als lid van de oppositie is het niet 
altijd eenvoudig om daar je stem te laten horen, 
maar Kristof staat aardig zijn mannetje.

Het mysterie van de  
‘plastieken flieken’
U heeft ze ongetwijfeld ook al 
opgemerkt: de uit kunststof op-
getrokken agenten die het nieuwe 
politiekantoor letterlijk moeten 
ondersteunen. 

De meningen over het tiental ‘plastieken 
flieken’ lopen op zijn zachtst gezegd nogal 
uiteen, maar… over smaken en kleuren 
valt nu eenmaal niet te twisten. Over het 
kostenplaatje kan echter wel een flink 
boompje worden opgezet. 

Politieraadslid Yirka Beeckman:  
“Ik hengel al een hele tijd naar de 
factuur van ons plastic politiekorps. Het 
effectieve kostenplaatje achterhalen, 
was moeilijk. Maar, de aanhouder – en 
mogelijk ook de politieraad van 17 
juni – wint. Zo blijkt de totale kost van 
de ventjes maar liefst 36 000 euro te 
bedragen. 

Blijkbaar vond het bestuur dat toch ook 
wat aan de hoge kant en ze kregen een 
korting van 3 600 euro. Dat brengt de 
prijs van één ‘plastieken fliek’ op  
2 616,66 euro. Voor dat geld hadden ze er 
misschien toch een paar een rokje mogen 
aandoen.”

Kristof De Ruyck: ‘OCMW op goede weg, maar nog werk voor de boeg’

Waarom koos je voor de OCMW-raad?
“Ik ben erg sociaal bewogen en ik heb een 
gloeiende hekel aan onrechtvaardigheid. 
Ik voel me dan ook goed in mijn vel 
in de OCMW-raad. Tenslotte is dat de 
instelling bij uitstek waar we ervoor 
zorgen dat ook Brakelaars die het even wat 
moeilijker hebben een duwtje in de rug 
krijgen. Op de OCMW-raad worden heel 
wat persoonlijke dossiers behandeld van 
mensen die het echt moeilijk hebben.” 

Neem je die problemen niet mee naar huis?
“Dat valt eigenlijk goed mee. We oordelen 
misschien soms streng, maar altijd 
rechtvaardig. Tenslotte weet je dat je het 
doet om mensen te helpen. En wanneer het 
om echt persoonlijke dossiers gaat, werken 
we ook heel goed samen over de grenzen 
van meerderheid en oppositie heen: daar 
worden nooit politieke spelletjes rond 
gespeeld. Gelukkig maar.”

In andere dossiers gaat het er soms harder 
aan toe. Het asielcentrum, de strijkwinkel, 
de poetsdienst en vooral het rusthuis: daar 
wordt soms stevig over gebakkeleid.
“Het klopt dat de N-VA hierover vaak 

op een andere lijn zit 
dan de liberalen en de 
socialisten. Ons principe 
blijft dat het niet kan 
dat de Brakelaar vaak 
de lasten moet dragen 
terwijl een ander de 
lusten geniet. 

In het dossier van de strijkwinkel, die 
zwaar verlieslatend was, hebben we 
daarin bijvoorbeeld al gelijk gekregen. Het 
rusthuisdossier blijft natuurlijk wel nog 
steeds zwaar doorwegen: daarin blijft de 
belastingbetaler de pineut. 

Maar we zullen erop blijven hameren tot 
ook de meerderheid snapt dat het niet kan 
dat de Brakelaars de winst van een privé-
ondernemer moet sponsoren.” 

Je zit zelf in de raad van beheer van het 
rusthuis waar je vaak als enige durft 
tegenstemmen tegen beslissingen. Vind je 
dat niet lastig?
“Prettig is dat niet. Maar anderzijds: ik heb 
vier kinderen waarvan drie dochters. Ik 
ben het wel gewoon om in de minderheid 
te zijn (lacht).”

Om te eindigen met een actuele vraag: 
Europa en zeker ook ons land had de 
jongste maanden af te rekenen met de 
vluchtelingencrisis. Heb je daar in het 
OCMW iets van gemerkt?
“Laat me duidelijk zijn: wie in nood is, 
moet geholpen worden. Maar daar zijn 
natuurlijk grenzen aan. We kunnen ons 
eigen sociaal systeem niet op de helling 
zetten door iedereen zomaar binnen te 
laten. Daar doen we onszelf en ook de 
vluchtelingen geen plezier mee. We waren 
in Brakel voorbereid om indien nodig 
enkele extra vluchtelingen tijdelijk op 
te vangen, maar dat is uiteindelijk niet 
nodig gebleken. Achteraf bekeken, hebben 
we hier nauwelijks iets gemerkt van die 
crisis. Ik durf gerust stellen dat onze 
staatssecretaris voor Asiel en Migratie 
Theo Francken hier echt sterk werk heeft 
geleverd. Bedankt, Theo!”
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Voormalige schoolsite  
biedt kansen
De verkoop van de voormalige middelbare 
school Viso Cor Mariae biedt het 
gemeentebestuur een unieke kans, zegt 
gemeenteraadslid Lieven Bauwens. 

Nederbrakel wordt de komende maanden helemaal open 
gegooid. Een grootscheepse bouwwerf die het aangezicht 
van de gemeente voor de komende 50 jaar zal bepalen. 
Net op dit moment kan ook de middelbare school Viso 
Cor Mariae haar intrek nemen in haar nieuwe lokalen. 
Het oude gebouw – naast het warenhuis – komt daardoor 
leeg te staan.

De N-VA weet dat de gemeentelijke administratie te krap 
behuisd is. Bovendien wachten de Brakelse culturele 
sector, het verenigingsleven, het kunstonderwijs al jaren 
op de inlossing van een blauwe verkiezingsbelofte: de 
bouw van een podiumzaal. 

De site van de oude school biedt niet alleen voldoende 
ruimte voor deze infrastructuur, men kan er bovendien 
een groene en levendige long ontwikkelen die ook de 
stationsbuurt nieuwe zuurstof kan geven. Terwijl het 
bestuur op dit moment mensen dreigt te onteigenen 
voor de bouw van een nieuw gemeentehuis, zou deze 
alternatieve piste van de N-VA bovendien enkel winnaars 
opleveren. 

Het gemeentebestuur maakte jaren geleden een 
historische fout toen ze het Toeppark aan haar neus liet 
voorbijgaan. Laten we dezelfde fout niet opnieuw maken.

Nieuw omnisportterrein aan de Rijdt
N-VA vraagt om rekening te houden met omwonenden
Tijdens de gemeenteraadszitting van 
25 april voelde N-VA-gemeenteraadslid 
Yirka Beeckman de schepen van 
Sport aan de tand over de aanleg van 
een buitensportterrein aan de Rijdt. 
Het terrein – dat zo’n 100 000 euro 
zou kosten – wordt achter de huidige 
sporthal aangelegd. De staande wippen 
verdwijnen en het skatepark verhuist 
naar de voorzijde van de sporthal, naast 
de slagerij.

Parkeerproblemen en  
binneninfrastructuur

“Ik stel me toch wel wat vragen bij 
de invulling van dit project”, zegt 
Yirka Beeckman. “Op zich juich ik 
de komst van het nieuwe sportterrein 
toe, maar over één en ander lijkt me 
toch niet bijzonder goed nagedacht. 
Iedere Brakelaar is zich bewust van de 
parkeerproblemen rond de sporthal. Hoe 
zal dit opgevangen worden wanneer het 
nieuwe terrein er komt? Net zo pertinent 
is de vraag welke sporten men zal kunnen 
beoefenen op dit terrein. Zo mikt men 
op minivoetbal, volleybal en basketbal. 

Maar is dat wel zinvol als je weet dat men 
momenteel geen gebruik maakt van de 
binneninfrastructuur voor het spelen van 
volley- en basketbal?” 

Meer (geluids)overlast?
De N-VA maakt zich bovendien zorgen 
over eventuele geluidsoverlast wanneer 
het skateterrein naar de voorzijde van 
de sporthal zou verhuizen. “De buurt 

rond de sporthal moet nu al heel wat 
overlast tolereren”, stelt Beeckman. 
“Het gemeentebestuur moet er alles aan 
doen om dat zoveel mogelijk binnen 
de perken te houden. Het plaatsen van 
geluidswerende panelen lijkt me een 
must, het sluiten van het skateterrein 
in de avonduren zelfs het absolute 
minimum.”

  Gemeenteraadslid Lieven Bauwens: “De site van de 
oude school heeft veel potentieel.”
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Terugsturen naar: N-VA, Koningsstraat 47 bus 6 in 1000 Brussel of faxen naar: 02 217 35 10
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JA, DE N-VA SPREEKT ME AAN

De informatie die op dit document wordt vermeld 
is bestemd voor het interne gebruik van de diverse 
diensten van de N-VA. De wet van 8 december 
1992 in verband met de bescherming van de 
persoonlijke levensfeer ten opzichte van de 
gegevensverwerking voorziet toegangsrecht tot 
de gegevens, het verbeteren of verwijderen ervan.

Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie

Ja, ik wens een infobrochure over de N-VA te ontvangen

De heer          Mevrouw

Naam: Voornaam:

Straat:
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